
  Protokół z posiedzenia Komisji
          Rewizyjnej

             z dnia 14 maja 2019 r.  

DU-RM.0012.20.2019              

==================================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z przyjęciem końcowego
protokołu z przeprowadzonej kontroli.
Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji  Patryk Trybulec
Porządek obrad: 1. Przyjecie protokołu końcowego kontroli
 Czas trwania posiedzenia: 00:09 (15:00 do 15:09)
Frekwencja Radnych:

·Patryk Trybulec
·Barbara Wszołek
·Dariusz Pietrzykowski
·Jarosław Deleska

Nieobecni:
·Jolanta Ptaś

Ustalenia i Rozstrzygni  ęcia:  

Przyjęcie protokołu końcowego z przeprowadzonej kontroli  pt:  „Nowe funkcje społeczno-gospodarcze dla
zabytkowej kopalni Saturn w Czeladzi- CUSAL Saturn- Ochrona zabytków” bez uwag.

P.Trybulec- Witam Państwa na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, dziś zajmiemy się protokołem końcowym z
przeprowadzonej  kontroli  przedsięwzięcia  „Nowe  funkcje  społeczno-gospodarcze  dla  zabytkowej  kopalni
Saturn w Czeladzi-  CUSAL Saturn- Ochrona zabytków”.  Czynności kontrolne przeprowadzone zostały w
dniu  26 kwietnia  2019,  członkowie  zespołu  kontrolnego:  przewodniczący  Patryk  Trybulec,  Jolanta  Ptaś,
Barbara  Wszołek,  Jarosław  Deleska,  spotkanie  odbyło  się  w  siedzibie  MZGK  w  Czeladzi.  Odczytanie
protokołu. Zgodnie z § 54 Statutu Miasta członkowie mogą skorzystać z prawa wniesienia uwag do protokołu.
Czy  ktoś  chciał  skorzystać  z  możliwości  wniesienia  uwag  do  protokołu  końcowego  z  przeprowadzonej
kontroli? Brak uwag. Przystępujemy do głosowania za przyjęciem protokołu końcowego.

Głosowanie:

Za- 4
Wstrz-0
Przeciw-0
ilość członków w komisji: 5
ilość członków komisji podczas głosownia:4

D.Pietrzykowski- na kiedy jest przewidziany termin zakończenia inwestycji?

P.  Trybulec-  termin  nie  jest  jeszcze  znany  ze  względu  na  aneksy,  które  są  w  przygotowaniu.  Urząd
Marszałkowski musi zatwierdzić pewne zmiany, także termin się wydłuża. Byłem tam, widać, że prace trwają
Nie  wykluczam  abyśmy  jeszcze  raz  zbadali  ten  temat,  kiedy  będziemy  mogli  wejść  na  końcówce  tej
inwestycji, zobaczyć jak to wygląda jako Komisja Rewizyjna  może w przyszłym roku albo w drugiej połowie
tego roku. Zamykam posiedzenie Komisji Rewizyjnej



Protokołowała

Milena Kubasik-Janicka                                                                                                             Przewodniczący

Patryk Trybulec

Data napisania protokołu : 15.05.2019

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........


